
Protokół Nr II/24
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze

w dniu 23 maja 2024r.

II Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył 
Pan Mateusz Szweda – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 23 maja 2024r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:26 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr II/4-7/24. 

1. Otwarcie posiedzenia
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 20 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Grażynę Bortlik oraz Radnego Eugeniusza 
Buchalik. 

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, 
Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (1) Anna Szymik
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2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.
Nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad.

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z I Sesji.
Przewodniczący poinformował, że projekt protokołu jest do wglądu w Biurze Rady Miejskiej, jak 
również na wniosek radnego może być przesłany drogą elektroniczną. Dodał, że do protokołu z pierwszej
Sesji nie zostały zgłoszone żadne poprawki.

4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy.
Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały Radnym 
dostarczone w formie pisemnej. Przedstawił, że:

 trwają roboty budowlane przy rozbudowie Szkoły Podstawowej Nr 6 w Orzeszu-Zawiści o 
dziewięciooddziałowe przedszkole, 

 przekazano plac budowy firmie, która będzie wykonywała rozbudowę Szkoły Podstawowej Nr 3 
w Orzeszu-Zawadzie, rozpoczęto prace związane z termomodernizacją istniejącego obiektu oraz 
przeniesieniem szamba w związku z kolizją z nowym obiektem,

 na ukończeniu są prace związane z wymianą źródła ciepła wraz z termomodernizacją oddziału 
przedszkolnego nr 5 w Orzeszu-Zazdrości,

 otwarto oferty na wybór wykonawcy na wymianę nieekologicznego źródła ciepła na 
niskoemisyjne źródło ciepła wraz z budową instalacji fotowoltaicznej w budynku ZGKiM w 
Orzeszu,

 trwają roboty przy budowie klatki schodowej w budynku Przedszkola nr 1,

 trwa przygotowanie do przetargu na zadanie „Modernizacja kompleksu sportowego „Moje boisko 
– ORLIK 2012” w Orzeszu,

 podpisano umowy na realizację budowy ul.Czajkowskiego, boczna ul.Bukowina,

 trwają roboty związane z remontem odcinka ul.Plebiscytowej, 

 zakupiono urządzenie wysokociśnieniowe typu WUKO,

 zakupiono samochód typu furgon na potrzeby gospodarki ściekowej. 

Radny Mariusz Kaczmarczyk zaproponował projekt „Radni dla Miasta”, w ramach którego Radni 
comiesięcznie ze swojej diety przekazywaliby środki na jakiś cel np. do DPS czy szkół. 

Odpowiadając na zadane przez Radnych pytania wyjaśniono, że:

 Wojewoda ma czas do 30 maja br., aby ewentualnie zakwestionować uchwałę dot. aktualizacji 
studium uwarunkowań dla sołectwa Woszczyce,
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 RDOŚ wydał postanowienie uchylające zażalenie mieszkańców odnośnie CPK. Wyjaśniono, że 
na tym etapie postępowania zażalenie nie przysługiwało i był to błąd proceduralny RDOŚ. 
Poinformowano, że 28 maja br. w Woszczycach odbędzie się protest przeciwko budowie CPK. 

Radni poruszyli sprawy:

• remontu ul.Bukowina przez Zarząd Dróg Powiatowych i związanego z tym braku oznakowania 
poziomego oraz zjazdów do posesji prywatnych,

• realizacji zadania „Przebudowa ul.Uczniowskiej w Orzeszu-Gardawicach”,

• braku synchronizacji godzin pomiędzy autobusami darmowej komunikacji dla mieszkańców 
dojeżdżającymi do centrum przesiadkowego w Orzeszu a odjazdem pociągów,

• braku oznakowania poziomego na drogach powiatowych m.in. na ul.Jaśkowickiej,

• likwidacji kałuż, które tworzą się przy drogach powiatowych,

• odtworzenia boiska sportowego w Jaśkowicach przy ul.Fabrycznej,

• remontu odcinka ul.Plebiscytowej, 

• wykaszania poboczy przy drogach powiatowych,

• odbioru odpadów wielkogabarytowych,

• rozesłania informacji do sołtysów odnośnie terminu odbioru odpadów wielkogabarytowych,

• odbioru opon w Punkcie Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych,

• budowy drogi powiatowej ul.Świerkowa. 

Przewodniczący:

• przedstawił skargę mieszkanki na uciążliwe zachowanie sąsiada, 

• poinformował, że do Urzędu wpłynął wniosek o udostępnienie informacji publicznej w sprawie 
nagrania z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,

• przypomniał Radnym o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych do dnia 6 czerwca br.,

• poinformował, że 28 maja br. w godz.10-14 Radni mogą wziąć udział w szkoleniu online 
organizowanym przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 

5. Uchwały:
a) Podjęcie uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego stałych komisji działających
przy Radzie Miejskiej na okres kadencji 2024-2029
Przewodniczący poinformował, że podobnie, jak w poprzedniej kadencji Rady, proponuje się powołanie 
4 komisji. Wyjaśnił, że powołanie Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wynika z 
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ustawy o samorządzie gminnym. Dodał, że radni zgłosili swój akces pracy w komisjach, na podstawie 
czego zostały przygotowane projekty uchwał.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej powołania i ustalenia składu osobowego stałych komisji działających przy 
Radzie Miejskiej na okres kadencji 2024-2029

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof Giel, Bożena 
Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, 
Mateusz Szweda, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Dziekan
NIEOBECNI (1) Anna Szymik

Na posiedzenie dotarła Radna Anna Szymik – 21 osób obecnych. 

b) Podjęcie uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej 
działającej przy Radzie Miejskiej na okres kadencji 2024-2029

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej działającej 
przy Radzie Miejskiej na okres kadencji 2024-2029. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, 
Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

c) Podjęcie uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji działającej przy Radzie Miejskiej na okres kadencji 2024-2029

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
działającej przy Radzie Miejskiej na okres kadencji 2024-2029.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, 
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, 
Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, 
Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

Przewodniczący powiedział, że komisje muszą się ukonstytuować, wybrać swoich Przewodniczących i 
Zastępców Przewodniczących w związku z czym ogłosił przerwę w obradach. 

Przewodniczący poinformował, że:

– Radny Grzegorz Kaczmarczyk został Przewodniczącym Komisji Budżetu, a jego Zastępcą Radna 
Anna Szymik,

– Radny Łukasz Kalita został Przewodniczącym Komisji Rozwoju Miasta, a jego Zastępcą Radny 
Mariusz Kaczmarczyk,

– Radny Rajmund Gazda został Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej, a jego Zastępcą Radny 
Krzysztof Giel,

– Radny Lechosław Łukasik został Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, a jego 
Zastępcą Radny Eugeniusz Buchalik. 

d) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego
Przewodniczący Rady przedstawił, że skarga została złożona do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego za pośrednictwem Rady na Radę Miejską Orzesze. Wyjaśnił, że skarga dotyczy 
protokołu z Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z posiedzenia w dniu 9.04.2024r. Poinformował, że 
mieszkaniec zwrócił się o udostępnienie protokołu z tego posiedzenia, co zostało uczynione jednak tylko 
w zakresie punktu rozpatrującego wcześniej złożony przez tego mieszkańca wniosek o transmisję 
posiedzeń Komisji. Przedstawił, że po wezwaniu do uzupełnienia, protokół został wnioskującemu w 
całości przekazany już przez obecną kadencję Rady, jednak wcześniej została wystosowana skarga, którą 
należy przekazać do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof Giel, Bożena 
Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, 
Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Dziekan
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6. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął II Sesję
Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu. 

              Przewodniczący
    Protokołowała   Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                      mgr inż. Mateusz Szweda

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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